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Государственно-частное партнерство (далее — ГЧП) — взаимодействие государства и частных 

инвесторов, направленное на строительство и эксплуатацию или техническое обслуживание инфра-

структуры. Одна из особенностей ГЧП в Китае, в сравнении с российской и вообще с 

международной практикой, заключается в субъектном составе. На стороне частного партнера, который 

в КНР именуется «социальный капитал», могут выступать и государственные компании. В статье 

проанализированы и иные особенности субъектов ГЧП в КНР.
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Peculiarities of Parties to Public-Private Partnership in China: Comparison with Russian Laws
Public-private partnership (PPP) is a legal cooperation between government and private investor aimed 

at building and maintaining different objects of infrastructure. One of the main features of public-private 

partnership in China comparing with Russian and international practice is in its subjects of PPP agreement. 

Private partner in China is named social capital and it includes state owned enterprise. This article analyses 

some other features of PPP’s subjects.
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